

THE

# INNOVATION

By Oman Arab Bank

Virtual HUB

Dear Innovators,

عزيزي المبتكر،

The second edition of the Innovation Hub by OAB is back!

النسخة الثانية من تحدي الابتكار في بنك عُمان العربي تعود من جديد!

Held as a completely virtual experience for the first time ever, you can take part in this event online from Friday, April 2 at 12:00 PM until Saturday, April 3 at 5:00 PM.

ولأول مرة على الإطلاق سيكون التحدي هذا العام افتراضياً بالكامل، مما يمكنك من المشاركة عبر الإنترنت، وذلك من يوم الجمعة الموافق ٢ إبريل الساعة ١٢:٠٠ ظهراً ولغاية يوم السبت الموافق ٣ إبريل الساعة ٥:٠٠ مساءً.

Similar to the first innovation hub, you can join either as an individual or as a team (up to five members per team). We have a wide range of speakers and entrepreneurs in the field of financial technology, lined up for the 24-hour hackathon. They will showcase their vision for innovation, their journey and success stories to enable you to learn from their experiences.

تماماً كما التحدي السابق، يمكنك الانضمام كفرد أو كفريق (يسمح بعدد ٥ أعضاء لكل فريق). كما سيحضر التحدي هذا العام مجموعة كبيرة من المتحدثين ورجال الأعمال في مجال التكنولوجيا المالية، والذين سيستعرضون رؤيتهم للابتكار ورحلتهم وقصص نجاحهم مما يمنحك الفرصة للتعلم والاستفادة من تجاربهم وخبراتهم.

This year, winners in the students and Fintech/ professionals category will receive:

سيحصل الفائزين في تحدي الابتكار من فئة الطلاب والاختصاصيين /خبراء التقنيات المالية مجموعة من الجوائز الرئعة:

- Cash prizes
- Six-month paid innovation internship programme for students as well as potential employment opportunities at the Bank
- Opportunity to collaborate with the Bank to bring your idea to life
- And more!

- جوائز نقدية
- الانضمام لبرنامج الابتكار مدفوع الأجر في البنك لمدة ٦ أشهر، إمكانية الحصول على فرصة عمل في البنك.
- فرصة للتعاون مع البنك وتحويل فكرتك إلى منتج وإطلاقها في السوق.
- والمزيد!

As we continue our journey of innovation, we hope that you will join us once again, as we strive to transform the future of banking in Oman.

بينما نواصل رحلتنا الابتكارية، نأمل أن تنضم إلينا مرة أخرى، حيث نسعى جاهدين لتطوير مستقبل الخدمات المصرفية في السلطنة.

Click the link below to register:

<http://www.oabinnovation.com/>

تفضل بزيارة الرابط التالي للتسجيل:

<http://www.oabinnovation.com/>

Deadline to sign up is on March 30.

آخر موعد للتسجيل في ٣٠ مارس.

We look forward to seeing you.

نتطلع لمشاركتك في تحدي الابتكار!

Best regards,

The OAB Innovation Team

مع أطيب الأمنيات  
مركز الابتكار في بنك عُمان العربي

STRATEGIC PARTNERS:

الشركاء الاستراتيجيين:

VISA



عمان الرقمية  
e.oman

المركز الوطني  
للسلامة المعلوماتية  
Oman National CERT

GBM